
“5.1. 2021 online bestyrelsesmøde. 
Deltagere: Morten, Jens, Viggo, Johannes (ref) 
Herudover deltog Line, RTI og Carsten, LBO, Flemming, DGI. 
 
1. Drøftelse af tidsplan for optakt til ansøgning til Landsbypuljen. 
P.g.a. Coronasituationen vil det næppe være muligt at kunne aflevere en 
fyldestgørende ansøgning til Landsbypuljen pr. 1.3. 2021. 
Vi drøftede forskellige løsningsmuligheder, og resultatet blev: 
1. Videooptagelserne laves så snart fotografen finder det forsvarligt. 
     LINE taler med ham. 
2. FLEMMING udarbejder en realistisk tidsplan for hele processen med 
udgangspunkt i “Dag 1”. 
3. MORTEN og VIGGO tager kontakt til Bente L og evt andre med henblik på en 
afklaring af: 
-om vi kan aflevere en ansøgning pr 1.3. 2021 og efterfølgende indsende det 
færdige projekt, når det i henhold til Flemmings tidsplan kan være klart. 
- om kommunen udsætter ansøgningsfristen pga Corona. 
- om der kan reserveres 600.000kr kroner af puljen til stillingtagen ved næste 
ansøgningsfrist. 
Formålet med denne henvendelse er at sikre, at vi vil kunne få de 600.000kr, 
såfremt man finder projektet spændende nok. 
 
MOGENS og CARSTEN arbejder, som tidligere vedtaget, med at etablere et 
driftsbudget. 
 
Line og Flemming holder gruppen orienteret om overvejelserne om start af 
henholdsvis videooptagelserne og projektet i sin helhed.” 
 

 

 

 

  



5,1, 2021 bestyrelsesmøde i Lokalrådet 
 
Deltagere: Morten, Jens, Viggo, Johannes (ref) 
 
1. Morten orienterede om projektet ved Dagli’Brugsen 
2. Drøftelse af “På Toppen”, proces og økonomien. 
Det blev besluttet, at vi tager økonomien på både langt og kort sigt samt evt 
udarbejdelse af tegningsbilag til ansøgningen/ansøgningerne op på 
førstkommende bestyrelsesmøde.” 
 


